
 
 

 

 

Commissie Bestuur en Middelen op donderdag 15 september 2022 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: de heer Werners (VVD), mevrouw Zoetmulder (VVD), de heer Kramer 

(D66)de heer Sondorp (GrL), de heer Metselaar (HvB), de heer Bruggeman (CDA), de 

heer Van Os (PvdA), de heer Van de Bunt (LB), mevrouw Faas (ZB).  

College: Burgemeester Roest, wethouder Heijink. 

 

Voorzitter: de heer Harder 

Griffier: mevrouw Smit 

   

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

Bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw Roos, zij laat zich vervangen door 

de heer Metselaar, en van de heer Van Tienhoven, hij laat zich vervangen door de heer 

Werners. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

Voor agendapunt 5 heeft zich een inspreker gemeld. De voorzitter stelt voor om dit 

agendapunt direct na het vaststellen van de agenda te behandelen.  

 

Voor agendapunt 7 hebben zich twee insprekers gemeld. Hoewel het te doen 

gebruikelijk is dat dit agendapunt om die reden naar voren te halen, stelt de voorzitter 

voor dat in dit geval om praktische redenen niet te doen, omdat dit een mogelijk 

besloten bespreking zal zijn.  

 

Hart voor Bloemendaal heeft een initiatiefvoorstel ingediend en het voorstel is om dit te 

behandelen als punt 4A.  

 

De agenda wordt aldus vastgesteld. 

 

3. Inspreken in de commissie 

Er is één inspreker over agendapunt 5, vaststellen APV, mevrouw Roosen.  

Voor agendapunt 7, bekrachtiging geheimhouding Potgieterweg, zijn twee insprekers: 

de heer De Boer en de heer Hoenderdos. 

 

Indien gewenst kunnen zij hun bijdrage naar de griffie mailen, zodat die verspreid kan 

worden onder de raadsleden. 

 

5. Vaststellen APV (meningsvormend) 
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De commissie heeft enkele vragen naar aanleiding van hetgeen zojuist is ingebracht 

door de inspreker over de deelscooters en de mogelijke overlast die deze zouden 

kunnen veroorzaken.  

 

De burgemeester en de ambtelijke ondersteuning geven een toelichting op de 

voorgestelde wijziging van de verordening. Ook wordt een technische toelichting 

gegeven op de deelscooters en het beleid. Een belangrijk punt van de commissie is het 

instellen van vaste vakken waar de scooters geparkeerd mogen worden, zodat voor 

zowel omwonenden als gebruikers duidelijk is waar wel en niet geparkeerd mag 

worden. 

 

De commissie adviseert dit punt als bespreekpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 29 september 2022.  

 

4. Rapport van de rekenkamercommissie (meningsvormend) 

De rekenkamercommissie geeft een presentatie over het onderzoek en rapport over de 

Wob en Woo. Ook wordt een aantal vragen beantwoord.  

   

De commissie adviseert dit punt als bespreekpunt op te nemen op de agenda van de 

raadsvergadering van 29 september 2022. 

 

4A. Initiatiefvoorstel Wijziging Verordening functioneringsgesprekken 

burgemeester Bloemendaal – ingediend door Hart voor Bloemendaal 

(meningsvormend) 

 

Hart voor Bloemendaal licht het initiatiefvoorstel kort toe. Vanuit de andere fracties 

komen enkele vragen en opmerkingen. ZB en LB sluiten zich aan bij het 

initiatiefvoorstel. De overige fracties zijn geen voorstander van wijziging van de 

verordening.  

 

De commissie besluit het punt als bespreekpunt te laten agenderen voor de 

raadsvergadering van 29 september 2022.  

 

6. Vaststellen vergaderschema 2023 (meningsvormend) 

Door een aantal fracties wordt een voorkeur uitgesproken voor versie 1 of 2. 

Opgemerkt wordt dat abusievelijk Hemelvaartsdag niet is opgenomen in het schema en 

dat op die datum nu een vergadering gepland staat. De griffie zal dit aanpassen.  

 

De commissie adviseert dit punt als bespreekpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 29 september 2022.   

 

7. Bekrachtigen geheimhouding Potgieterweg (meningsvormend) en  

8. Resultaten mediation Potgieterweg 

De voorzitter geeft aan dat dit onderwerp in eerste instantie in beslotenheid besproken 

zal worden. Hij verzoekt het publiek om de zaal te verlaten en om de deuren te sluiten. 

De heer Van de Bunt en mevrouw Faas verlaten de vergadering.  
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---- 

 

De vergadering wordt heropend. Mevrouw Faas en de heer Van de Bunt nemen weer 

plaats in de vergadering. De voorzitter geeft een korte terugkoppeling op hetgeen in 

beslotenheid is besproken.  

 

Ten aanzien van de agendapunten 7 (Bekrachtigen geheimhouding Potgieterweg) en 8 

(resultaten mediation Potgieterweg) adviseert de commissie deze te agenderen als 

bespreekpunten voor de raadsvergadering van 29 september 2022. 

 

9. Bestuurlijke termijnagenda commissie Bestuur en Middelen 

Er is niets te melden. 

 

10. Eventuele substantiële nieuwe uitgaven/overschrijdingen 

Er is niets te melden. Van mevrouw Gamri komt nog een overzicht met mogelijke 

overschrijdingen vanuit de WMO-sector. 

 

11. Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

Dhr. Vernooij heeft een schriftelijke terugkoppeling gegeven over de MRA-raadtafel en 

de regionale agendacommissie. Deze is via het griffiebericht verstuurd aan de 

commissieleden.  

 

De burgemeester geeft aan dat er op 21 september 2022 weer een bijeenkomst van 

Zuid-Kennemerland is, waar gesproken zal worden over de verstedelijkingsstrategie en 

de situatie in de jeugdzorg. 

 

Gisteren was er vanuit Bloemendaal een grote delegatie aanwezig in het Provinciehuis 

en dit werd zeer gewaardeerd. 

 

13. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  

De auditcommissie heeft een mededeling die wordt voorgelezen door de heer 

Bruggeman.  

 

14. Mededeling college van B & W 

De burgemeester geeft een korte update over de huisvesting van Oekraïners in 

Bennebroek. De gemeente mag gebruik blijven maken van het terrein en daarbij is 

geen tijdslimiet opgelegd.  

 

15. Vaststellen van de besluitenlijst van 23 juni en 30 juni 2022 

De verslagen van de commissie Bestuur en Middelen van 23 juni en 30 juni 2022 

worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

16. Lijst van toezeggingen voor het College 

Openstaande toezeggingen: 

TCM 201: afgedaan met een brief van 5 september 2022 

TCM 202: afgedaan via het griffiebericht van 15 september 2022 
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TCM 203: afgedaan via het griffiebericht van 15 september 2022 

TCM 204: afgedaan via het griffiebericht van 15 september 2022 

TCM 205: afgedaan via het griffiebericht van 15 september 2022 

TCM 207: dit is vanavond besproken en hiermee is deze toezegging afgedaan. 

TCM 208: de wethouder vraagt mevrouw Faas of het gaat om alleen de huurwoningen 

of alle huurpanden. Het gaat om alle huurpanden. Aanhouden.  

TCM 209: afgedaan met een mail aan dhr. Van de Bunt op 23-08-2022. 

17. Rondvraag 

HvB 

 

 

Op 21 maart 2022 stuurde *genonimiseerd* mij de volgende mail, zie tekst 

helemaal onderaan dit bericht. Ik heb niet gereageerd o.a. omdat ik geen recht 

had volgens deze commissie op een hoorzitting en omdat ik geen inzage kreeg 

in belangrijke stukken, zoals de integriteitsmelding die de burgemeester tegen 

mij indiende.  

 

1. Aan de burgemeester de vraag waarom hij heeft gewacht tot 2 juni 
2022 gegeven het feit dat het concept rapport op 21 maart klaar was. 

2. Ook vraag ik de burgemeester hoe hij erbij komt dat hij weigert de 
melding die hij deed te laten zien en hoe zich dat verhoudt tot zijn 
commentaar in zijn brief van 4 juni 

3. Plus de vraag: waar staat in het protocol en/of in de gedragscode dat 
de beklaagden geen recht hebben op inzage in o.a. de melding van de 
burgemeester? 

 

Dit zijn drie vragen voor de eerstvolgende commissie bestuur en middelen.  Wil 

je dit ajb noteren en doorsturen aan de burgemeester? 

 

Deze vraag is voorafgaand aan de commissievergadering reeds 

schriftelijk beantwoord. 

 

HvB 

 

 

Op 12 juli stuurde u een brief aan oud-wethouder Kokke, zie bijlage. De brief 

vermeldt de Elswoutshoek-deal en de intrekking van de integriteitsmeldingen 

door de heer Slewe. U stelt hierin dat er ‘daarom’ geen nader onderzoek zal 
plaatsvinden naar de meldingen. 

Vragen: 

 

 Is de intrekking van integriteitsmeldingen onderdeel van de deal? 
 Zijn er meldingen ingetrokken die waren ingediend tegen wethouder 

Heijink en tegen burgemeester Roest?  
 als een melder de meldingen intrekt, kan er nog steeds een reden zijn 

voor onderzoek. Waarom hebt u dit niet onderzocht? 
 U vraagt de heer Kokke of hij het daarmee eens is.  Waarom vraagt u 

aan oud-wethouder Kokke? Is het zo in Bloemendaal dat een oud-
wethouder bepaalt of integriteitsmeldingen al dan niet worden 
onderzocht?  

 Zijn er ook integriteitsmeldingen ingetrokken die door de melder waren 
ingediend tegen de heer Kokke en is de heer Kokke daarover door u 
geinformeerd? En zo ja: wanneer?  
 

Deze vraag is voorafgaand aan de commissievergadering reeds 

schriftelijk beantwoord. 

ZB Klopt het dat gemeentesecretaris V Wees nog steeds een salaris/vergoeding 

ontvangt en hoeveel jaar vindt dit al plaats en zal nog plaats vinden? 
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Sinds wanneer is laatste gemeentesecretaris Kroon niet meer werkzaam bij de 

gemeente, verricht geen werkzaamheden meer, en tot wanneer heeft zij salaris 

ontvangen? Is er nog sprake van een vergoeding ivm al dan niet vrijwillig vertrek 

gemeentesecretaris? 

De heer Dubbe is huidige gemeentesecretaris. Is dit een blijvende situatie of 

wordt er gezocht naar weer een nieuwe gemeentesecretaris? 

 

De wethouder geeft hierover enige uitleg.  

 

 

21. Schorsing 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.02 uur.  


